
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

YXES opět zpíval  
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Dívat se, poslouchat a zpívat 

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 31. ŘÍJEN 2024

Zase po roce se naše úžasná kapela Yxes Joke sešla na výjezdu v hotelu Formule v Děčíně a byla 
to pořádná jízda. Nahrávalo se, zpívalo a natáčel se i nový videoklip. Vánoce se už blíží, a proto se 
celé dva dny trénovaly především koledy na vánoční koncerty, kterých nás letos čeká dokonce pět. 
Novinkou budou i nové vánoční písně, které složili naši učitelé a které se publiku určitě budou 
líbit. Večer proběhla již tradičně  diskotéka, kde žáci roztančili i učitele. Tématem večírku byla 
pyžamová párty, a tak se někteří z nás na svých outfitech vyřádili. A dospěláci se také nenechali 
zahanbit. Pro letošní deváťáky to bylo zároveň loučení, a tak ukáply i slzy dojetí. Navíc za námi 
dorazili i bývalí členové kapely, takže jsme si to všichni společně užili a na vánoční koncerty se už 
moc těšíme. 

Autor článku 

Káťa Kučerová

Gabča  
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 31. ŘÍJEN 2024

První letošní projektový den byl na téma 
Environmentální výchova a většina tříd se vydala 
d o t e r é n u . Z o o , b o t a n i c k á z a h r a d a , 
meteorologická stanice… My páťáci jsme se 
vydali na Pastýřskou stěnu, kde na nás čekala 
naučná stezka. Po cestě jsme hledali různé 
přírodniny a QR kódy, pod kterými se ukrývaly 
další záludné přírodovědné otázky. Paní učitelky 
nás ujišťovaly, že pršet nebude, ale samozřejmě 
pršelo. Šli jsme dlouho a konečně jsme si udělali 
přestávku u první vyhlídky, kde bylo dřevěné 
srdce a u toho se všichni fotili. Pokračovali jsme 
dál, nasvačili jsme se a čekal nás další naučný 
program. Když jsme šli nazpět, objevili jsme 
hřiště, na které se všichni hned rozběhli. Nikomu 
se v tu chvíli nechtělo domů a když se čas 
odchodu naplnil, všichni byli velice zklamaní. 
Když jsme se vrátili do  školy, stihli jsme si ještě 
dnešní den zhodnotit. Všichni jsme se shodli, že 
nám ho zkazil jen déšť. Těšíme se zase příště. 

Enviromentální výchova je důležitá! 

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Julie Bohuňková
Autor článku 
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Já a moji spolužáci z  páté třídy jsme se 
zúčastnili basketbalového turnaje. První zápas 
nás čekal už v 9:00 hod. a byl to výběr 
Varnsdorfu, který jsme s přehledem porazili. 
Na první zápas nám také přišli fandit naši 
spolužáci a bylo to skvělá podpora. Bezvadný 
byl i náš trenér – pan učitel Hammerle. Dařilo 
se nám i v dalších zápasech a když jsme po 
výborném výkonu a celkovém vítězství odešli 
do kabin, tak bylo co oslavovat. Postupujeme 
a první zápas play-off nás bude čekat už v 
listopadu. Držte nám palce! 

Evropský den jazyků 

Hamík a jeho tým postupuje! 

Letos se naše škola opět zúčastnila Evropského dne jazyků na EOA v Děčíně.  Byli jsme 
rozdělení na skupiny po třech až čtyřech žácích a ke každému týmu byl přiřazený jeden 
student obchodní akademie. Na začátku jsme měli všichni trochu obavy, mysleli jsme si, že 
to bude těžké, ale paní učitelka Kaplanová nás podpořila a nakonec byly jednotlivé úkoly 
poměrně snadné a máme dobrý pocit a radost z krásného druhého místa a jsme rádi za 

Josef Švejda

Autor článku 

Eliška Vlčková

Anička Špačková

Autor článku 

Autor článku 
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Devítky šly s kůží na trh a vybíraly, 
kam na střední školu… a výběr byl 
opravdu široký! Od kuchařů po 
letecké mechaniky!  

Podzim ve školní družině si naši 
nejmenš í už ívaj í skvě le – paní 
vychovatelky si pro ně připravily 
skvělé aktivity, takže si za krásného 
podzimního počasí užili Kaštánkování, 
Bramboriádu nebo již tradiční dlabání 
dýní.  Jedno odpoledne děti navštívil i 
kouzelník. Novinkou je také nová 
prolézačka, na které si děti jistě užijí 
hodně zábavy.

Naše budoucnost Školní družina
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